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SKOLEBESTYRELSEN 
Maglebjergskolen 

 

Onsdag d. 27. januar 2022, kl. 17-19  
 

Deltagere: Maria, Line, Henrik, Maria, Mette, Lilian, Birgitte, Kim  
 

Afbud: 

 

B = Beslutning O = Orientering D = Drøftelse 

 

1.  Godkendelse af dagsorden (B) 

 

ok 

2.  Kommentarer til referat fra d. 15/12 2021 

(B) (1 bilag) 

Venter til næste møde 

3.  Meddelelser fra: (O) 

a. Formanden  

b. Ledelsen 

c. Medarbejdere 

d. Elevrådet 

e. Andre 

A. På ”Skole og forældre” hjemmeside kan man læse mere om det kommende 

skolebestyrelsesvalg.  

B. Covid fylder rigtig meget, der er mange der er, og har være,t syge. Testholdet 

kommer stadig om fredagen. Samtaler med ansøgere til afdelingslederstillingen. Vi 

er usikre på den anden, måske vil Kim tage en samtale med ham. 

Der er 9 børn der går ud i år, i onsdags var der 20 børn på visitation. Desværre 

kommer der ikke to børn i vores 0.klasse før efter sommerferien, det betyder noget 

for økonomien. Vi kan ikke optage alle de børn der er potentielle til skolen, da vi 

ikke har plads.  

Vi er i gang med skoleårets planlægning, og skoleplanen, som er fælles for DLF og 

BUPL, er i proces, her vil der bl.a. være fokus på vores APV 2021 handleplan.  

Klassedannelser går vi så småt i gang med. 

C. Corona fylder meget, testen taget i næsen viser negativ, i halsen positiv, det er svært 

hvad man skal tro på. Det er svært at få dagene til at hænge sammen. Vi glæder os til 

vi kan være sammen på tværs, og i Aula’en som vi savner. Der er endnu ikke 

kommet nye retningslinjer.  

Vi er ved at kigge på vinterferien, der kommer ikke så mange børn. Denne gang har 

man skulle tilmelde sig via Aula det har været godt fra vores perspektiv. 

  

4.  Regnskabsopfølgning 2021(O) 

 

Vi regner med at lande på et minus på 200.000. 

vi mangler indtægter fra nogle børn som får 

ekstra bevilling, derfor står der et minus på 

800.000. Vi synes det ser fornuftigt ud. Budget 

for 2022 kommer på næste bestyrelsesmøde. 

Kim sørger for at Jan fra forvaltningen sender 

et mere retvisende/opdateret budget.  

5.  Skolebestyrelsens årsplan 2021-22 (D+B) 

(1 bilag) (fast punkt) 

 

Prioritering af budgettet indføjet i årsplanen. 

 

 

6.  Budgetmæssige prioriteringer i budget 

2022 (O+D) 

I 20/21 har vi ”sparet” en leder, vi genindfører 

supervision for alle teams, som er supervision 

for teamsamarbejdet, to gange om året, for at få 
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styrket samarbejdet, psykologerne tager 

børnesagssupervision. Der ligger økonomi til 

supervision. HR7 er det firma vi har en aftale 

med.  

Ledelsen får hver deres kontor, da der er mange 

forstyrrelser, og der er et ønske fra 

medarbejderne om at kunne tale med én leder 

af gangen uden af forstyrre de andre. Det 

efterlader et problem med mødelokaler, vi er i 

kontakt med Hobitten og Lyngehallen. Der vil 

blive lidt udgifter i forhold til at etablere 

kontorlokaler. Også udgifter til en evt. 

pædagogisk weekend, det kunne blive med 

fokus på skolens fremtidige organisering. 

 

7.  Vi skal have endelig færdiggjort og 

godkendt princip for SFO (D+B) 

 

Vores SFO har stået som en §36 efter 

serviceloven, som er klub regi. Det giver nogle 

administrative udfordringer, ikke for os, men 

for hjemkommunerne, det handler om 

forældrebetalingen. Finn fra forvaltningen har 

været oppe på vores loft, og fundet gamle 

dokumenter hvor der står at vi er en helt 

almindelig SFO efter folkeskoleloven. Det har 

Kim så ændret i princippet, så det nu passer 

med virkeligheden. Henrik underskriver 

dokumentet/princippet elektronisk. Det får 

ingen betydning for vores SFO. 

 

8.  Skolebestyrelsesvalg, opstart ift. hvad vi 

kan gøre for at skabe interesse for at stille 

op?! (O+D) 

  

Vi skal have gjort reklame for 

bestyrelsesarbejdet, da nogle er på valg, Kim 

undersøger hvor mange det er.  

Bestyrelsen laver et skriv om skolebestyrelsens 

arbejde som bliver lagt i overblik til alle 

forældre. Vi ved der er nogen der er 

interesseret i både bestyrelsesarbejdet og 

støtteforeningen. 

  

9.  Vi skal se på de resterende principper som 

vi ikke er nået i mål med, vi, ledelsen, 

præsenterer 1. udkast til principperne på 

selve mødet (D+B) 

 

Vi har ikke haft hverken tid eller energi til at se 

på de resterende principper.  

Det skal stå i årsplanen, at der lige efter 

sommerferien og lige inden sommerferien skal 

være en opfølgning på arbejdet med principper. 

 

10.  Evt.  

 

 

 

Henrik Liebach                 Kim Rasmussen 

Formand                         Skoleleder 

 

 

 

 

 


